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Notulen 47e Algemene Ledenvergadering 11-12-2024: 
 
Aanvang 20.00 uur 
Locatie: Clubhuis aan de Gruttolaan 
Afmelding: Hennie Meijer,  
 
1. Opening en mededelingen.  

Om 20.00 u. opent Martin van Bostelen, voorzitter VIJK, de vergadering en heet eenieder 
welkom op deze ALV. 
 

2. Notulen 46e ALV 7 december 2023 
Nadat de sneeuwschuiver is aangeschaft, worden de notulen goedgekeurd. 

 

3. Financiële stukken. 
3.1. Financieel verslag 2023/2024 en begroting 2024/2025.  

De penningmeester, Johan Meijer, toelichting op het financieel jaarverslag. 
 Er wordt gebruikgemaakt van een nieuw boekhoudprogramma, kosten €10,- p/m. 
 De omslag van Clubblad naar Nieuwsbrief zal financieel positief uitvallen, doordat er geen 

drukkerskosten meer zijn. Wel zullen de sponsoropbrengsten iets kleiner zijn. 
 De KNSB bijdrage per persoon/leeftijd, wordt nu apart ingehouden. 
 Door o.a. aanschaf van jassen voor trainers is het eigen vermogen met €3300,- afgenomen. 

 
3.2. Verslag van de kascommissie. 

Jeroen Pennings en Ubbo Kuper hebben dit jaar de kascontrole gedaan en geven de 
penningmeester een compliment. Ze zijn blij dat er nu een standaard boekhoudprogramma is 
aangeschaft. Hat valt hun op dat er geen afschrijving voor de kleding op de balans voorkomt. 
Het bestuur hiertoe namelijk besloten. Daarna adviseren zij de vergadering om de 
penningmeester decharge te geven, wat door de vergadering wordt overgenomen. 
Herbenoemd voor volgend jaar wordt jeroen Pennings met nieuw Hans van der Post. Met als 
reserve Ubbo Kuper. 

 

4. Samenstelling van het bestuur. 
Aftredend is bestuurslid is Leo van Tol en is herkiesbaar. Leo wordt door de vergadering 
opnieuw geaccepteerd en herbenoemd. Voor het coördineren van de trainingen in Leiden en 
Den Haag is Marion Kuper bereid gevonden dit op haar te nemen en is deze winterperiode al 
gestart. Al zal zij geen deel uitmaken van het bestuur. 
Daarnaast is er nog een vacature in het Bestuur, met als taak o.a. het verzorgen van 
communicatie en sociale media. 
 

5. Jaarverslag. 
Het jaarverslag wordt gepresenteerd via een PowerPointpresentatie. Deze, inclusief agenda en 
meerdere stukken, is terug te zien op de website: https://vijk.nl/index.php/men-
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vereniging/men-alv. Een bredere uitleg van activiteiten van de onderstaande commissies is 
hierin te vinden. 

 

6. Diverse commissies. 

6.1. Ledenadministratie. 

Het ledenaantal is ietwat afgenomen. Dit zijn voornamelijk koude leden, terwijl er juist een 
toename is van warme leden. Dit komt door extra trainingsuren in de nieuwe Leidse De vliet 
schaatshal. 

6.2. Verenigings Contact Persoon. 

Onze VCP, Jeannette Kapteijn, heft het afgelopen seizoen geen meldingen gekregen van o.a. 
grensoverschrijdend- of discriminerend gedrag. Zij is nu getart met aanvragen van nieuwe of 
verlopen VOG’s. (Verklaring Omtrent het Gedrag) 

6.3. Park Weidevogel. 

Dit plan beslaat de woningbouw en verplaatsing van de voetbal- en tennisvelden naar het 
oosten. Hierbij is soms ook de ijsbaan bij betrokken. Voorlopig staat deze nog niet in de eerste 
plannen. In tegenstelling tot geruchten is de baan niet verkocht en nog in handen van RECO. 
Martin is wel lid geworden van een klankbordgroep, welke betrokken is bij de ontwikkelingen 
op dit gebied. 

6.4. Trainingen en wedstrijden. 

De trainingen in Den Haag en Leiden zijn met aanpassingen doorgegaan. Onze leden hebben aan 
tal van wedstrijden meegedaan en diverse prijzen binnengehaald. VIJK heeft drie zgn., 
talentschaatsers die nationaal aan wedstrijden meedoen. 

Aan de wedstrijden binnen het district hebben veel jeugdige VIJK-ers meegedaan. Door Familie 
ranking krijgt een andere indeling.  

6.5. Natuurijs. 

Dit seizoen is in januari de ijsbaan één dag open geweest, met een mooie maar dunne ijslaag 
van 5 cm…. Daardoor waren alleen maar VIJK-leden welkom. Wel wordt er gevraagd om meer 
publiciteit als de ijsbaan open gaat. 

6.6. Zomeractiviteiten. 

Jeroen Pennings geeft toelichting op het Inline schaatsen. 

 De volwassenen trainen mee bij IJVL 
 Er zijn veel trainers beschikbaar. 
 De animo voor trainingen en wedstrijden is dalend, terwijl het landelijk beter gaat. 

Ook bij de droogtrainingen is een kleine afname zichtbaar, vooral bij de oudere jeugd. 

Ook de fietstrainingen werden weer gegeven, hier met wat nieuwe trainers en dus nieuwe 
trainingen, o.a ook wielen verwisselen. 

Ronald de Graaf, omdat zijn bedrijf 10 jaar bestaat, wil graag alle fietsers van VIJK sponsoren. En 
overhandigd voorzitter Martin symbolisch het eerste paar fietssokken. 
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6.7. Jeugdcommissie. 

Diverse activiteiten zijn weer door de jeugdcommissie georganiseerd, het bekende 
Dooiweekend, dit keer in Loon Op Zand, met als thema de Olympische Spelen.  

Ook Werd er natuurlijk weer de bekende Poldercross gehouden. Dit jaar samen met de 
Jeugdvakantieweek, wat een daverend succes werd. Volgend jaar weer, maar nu ook met de 
VIJK jeugd uit Hazerswoude! 

7. Rondvraag. 

 Ronald de Graaf wijst op de BOSA regeling waarbij het wellicht mogelijk is om LED verlichting 
aan te leggen.. 

 Hans van der Post vraagt om de clubrecords op de nieuwe baan in Leiden op de website te 
zetten. En oppert om certificaten uit te delen. 

 Huub Zaalberg spreekt zijn waardering uit voor inzet van het bestuur, waarvoor dank. Hij mist 
het fysieke clubblad en vraagt om in ieder geval éénmaal per jaar om een fysiek blad. Ook 
vraagt hij om een update van Het Beleidsplan, welke ondertussen verlopen is. 

 Theo Meijer doet een oproep voor nieuwe schaatstrainers. Ook omdat Hennie Meijer, die wel 
heel veel trainingen doet, er volgend jaar mee stopt. 

 

8. Sluiting. 

Met een loterij en diverse prijzen wordt de vergadering afgesloten. En als winnaar Miranda 
Kerkvliet, die de speciale VIJK taart (van Bakkerij van Kempen) mee naar huis mag nemen.  
Nadien heeft men nog lang gezellig nagepraat onder het genot van een drankje en een hapje. 


